
HØJVANGSPARKEN – AFDELINGSBESTYRELSEN 
 

Referat af afdelingsbestyrelsesmødet 

Torsdag, den 18. marts 2021 kl. 17:00-18:00 i Fælleshuzed 

 

Deltagere: formand Jette Pedersen, Michael Jørgensen, Thomas Jørgensen, 

Jane Andersen, Jan Andersen, Kurt Pedersen samt suppleant Kirsten Gadegaard. 

Afbud: Martha Jørgensen (sygdom) 

 

Agenda: 

1. Evaluering af mødet i BO42 samt evt. beslutning/ændring af projekt vinduer 

og døre 2022 i Højvangsparken. 

2. Næste mødedato 

3. Eventuelt 

 

1. Vi var på mødet i BO42 administrationen blevet informeret om resultatet af 

udbudsrunden vedr. projekt vinduer og døre i 2022. Resultatet viste, at det 

billigste tilbud lå væsentligt højere end det oprindelige budget samt dermed 

overstige den forventede lejeforhøjelse på 5,99 %, som blev godkendt på 

afdelingsmødet 8. september 2020. Efter at vi på mødet var blevet forelagt 

alternative løsningsforslag til finansiering, blev vi enige om, at projektet ikke 

er til at gennemføre i 2022. Grundet Coronarestriktionerne er det heller ikke 

muligt at indkalde beboerne til ekstraordinært afdelingsmøde for 

fremlæggelse af nyt budget til projektet. Afdelingsbestyrelsen er derfor enige 

med BO42 administration om, at projektet bliver udskudt til 2026, hvor vi 

forventer at have en bedre økonomi. 

Udskiftning af tagrender i afd. 15 og 16 vil blive gennemført som planlagt i 

2022 og tages derfor ud af det oprindelige projekt. 

Bo42 administration vil informere alle beboerne i Højvangsparken. 

2. Næste møde afholdes den 5. maj kl. 18:00 i Fælleshuzed. 

3. Der var ikke nogen indlæg under punktet Eventuelt. 

 

Jette Pedersen 

formand 

https://www.google.dk/search?q=bo42+r%C3%B8nne&tbm=isch&source=iu&pf=m&ictx=1&fir=COi3DFmGE7703M,AAAAAAAAAAABAM,_&usg=__9XZbLUkttJ5nZH5RFULh0SlmJIY=&sa=X&ved=0ahUKEwiwsJT21eDWAhXKmLQKHQz2BvUQuqIBCIEBMAo#imgrc=q-bxdk1ZdfpjMM

